
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee

Datum: 230419 Kl 18.00
Plats: Hästhagen
Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande öppnar mötet. Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Jonas P väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Genomgång av föregående mötes protokoll.

5 Rapport från ultimate.
Under gårdagskvällen var KFUMs ultimatespelare på ”Stjärnorna på slottet” dit alla örebroare som
tagost SM-guld eller EM-guld det senaste året blir inbjudna. Det är då middag på slottet med
landshövdingen. Christine J fick i år ett stipendie på 15000 kr ur Adolf Lindgrens stiftelse.
Damerna har haft landslagsläger här i Örebro. De har bla matchats mot KFUMs U17-lag.
Gällande ungdomarna så har många varit på landslagsläger och i U17 är Örebro den klubb som är
bäst representerat i landslaget.

6 Rapport från discgolfen.
Kyldiscen är slut. Den har i år arrangerats i Närke/Värmland.
Det har varit god uppslutning på arbetsdagarna på banorna. På den första kom hela 19 st.
Bangruppen jobbar på bra. I vissa situationer behövs ett tydligt ledarskap. Exempelvis vad som ska
tas ned i trädväg på vissa platser på banan. Kasta Plast Special Doubles avgjordes föregående helg.
Banorna var i mycket fint skick och vissa anpassningar hade gjorts ffa i Brickeberg.

7 Rapport från kassören.
Daniel har precis fått tillgång till banken. Upplever att det varit en rörig period. När han exporterat
data från banken är det inte säkert att all information kommit med. Licenserna behöver kollas över.
Gälland ultimatelicenserna har Stefan A bra koll på dem. Daniel träffade en kollega på laget.se som
tipsade om en ny funktion där man kan skicka ut fakturor men bara betala avgift för de fakturor som
betalas. En funktion som kan vara bra att använda exempelvis då medlemsavgifterna ska betalas
nästa år. Jonas undrar över licenser inför lag-SM för amatörer och önskar en uppdaterad lista.
Det finns funderingar kring att inskaffa ett företagskort för att underlätta vid utlägg. Kan vara bra
för bangruppen vid mindre utlägg. Kort behövs också till tjingpay.
Styrelsen tycker att det är en bra idé. Förslagsvis kan styrelsen, bangruppen och Stefan A ha varsitt
kort. Vi diskuterar maxgräns. Daniel ska kolla vidare på mynt.se.
Swish tas åter upp. Är mycket jobb för kassören samt dyrt då varje transaktion kostar 2 kr plus
årsavgiften på 600 kr.

8 Övriga ärenden.

− Inköp av minidiscar. Vi bifaller inköp av minidiscar i plast från latitude64. 100 st för 3900
kr. Kan användas som priser i samband med aktiviteter.

− Eluttag utomhus. Då vi anordnar tävlingar i Hästhagen är eluttag viktigt att ha. Jonas önskar
uttag utomhus (med brytare inomhus). Jonas kontaktar Anders B.

− Discar till utlån? Andreas W som jobbar som idrottslärare och undrar om vi har discar till
utlån. Vi tittar i discshoppen.



− Bangruppen vill köpa en ny mindre rostig container. Enl Anton kostar det ca 40000 kr plus
frakt. Man behöver också ansöka om tillstånd. Anton har meddelat bangruppen att de får leta
upp förslag till inköp.

− Förslag om att ta förra årets medlemmar (i register i idrottonline) och föra över till laget.se.
Anledningen till att vi ej gjorde det direkt var att vi skulle börja om från scratch så att gamla,
ej aktiva, medlemmar ej skulle föras över. Det går att sortera på aktuellt medlemskap 2022
och sedan föra över listan till laget.se.

− 5 ultimatespelare ska dubblera i sommar och spela mästerskap både i open/dam och i
U24-mixed, Stefan A undrar om klubben kan ge ekonomiskt bidrag. Vi föreslår ett bidrag på
4000 kr/spelare med vissa motkrav. Tex att spelaren ska ha hög närvaro på klubbens
träningar och hjälpa till vid turneringar som vi anordnar. Anton diskuterar med Stefan
gällande gränser för närvaron. Stefan får stå för kontrollen.

− Sörbybacken. Jonas och Calle har tittat ut ett flertalet hål. Tanken är att sätta ut korgar på
prov för att testa hålen. Vi behöver boka in datum med Anders för vidare diskussion.

− Hemsidan. Daniel har gått igenom hemsidan tillsammans med Per S. Discgolfen hade mer
information på gamla hemsidan. Dock finns ej allt med på exportfilen. Info kan ev hittas på
andra sidor på nätet. Jonas önskar att tävlingshistoriken, info om Örebrotouren, regler för
Örebrotouren samt samarbeten (ex Discsport) måste finnas med.

− Kvitton. Erika har kvitton från i somras. Hon har fått pengar men Emil har meddelat att hon
ska ge dessa till nya kassören.

9 Mötets avslutande. Nästa möte hålls 230523 kl 17.15.
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Sekreterare Justeringsman


